



光束汽车有限公司  
Spotlight Automotive Ltd.

一、企业简介:

Company Profile:

光束汽车是宝马集团和长城汽车设立的全新合资企业，总投资 51 亿元人民币，年标准产能为 16 万台。预计拥有约 3000 名员工。2018 年 7 月，在中德两国领导人的见证下，双方正式签署合资经营合同，确定以 50: 50 的合资形式成立光束汽车。“光束汽车”的名称寓意着光明、荣耀、清洁、能量和速度，代表了开创新能源汽车产业新格局的公司愿景。2019 年底，公司正式注册成立。

Spotlight is a new joint venture established by the two companies with a total investment of 5.1 billion CNY and standard capacity of up to 160,000 vehicles per year. It will require around 3,000 employees after the ramp-up phase. In July 2018, witnessed by Chinese and German government leaders, the two shareholders signed the 50:50 joint venture agreement. The name "Spotlight" implies light, glory, cleanliness, energy and speed, and underlines the company's vision to create a new model of development in the NEV industry. The JV was officially incorporated in late 2019.

二、招聘需求:

Recruitment Requirements

岗位	学历	专业	人数	工作地点
生产技术岗	本/硕	汽车类、机械类、材料类、电气类	15	保定/江苏
生产运营岗	本/硕	汽车类、机械类、材料类、电气类	15	保定/江苏
工艺开发岗	本/硕	汽车类、机械类、材料类、电气类	10	保定/江苏
质量控制岗	本/硕	汽车类、机械类、材料类、质量	10	保定/江苏
设备技术岗	本/硕	汽车类、机电类、电气自动化类	15	保定/江苏
生产计划岗	本/硕	汽车类、工业工程、机械类、	2	保定/江苏
订购岗	本/硕	汽车类、机械类、材料类、电气类	2	保定/江苏

更多岗位请点击下方链接 Click to know more positions:

<https://www.hotjob.cn/wt/SAL/web/index/campus>

三、联系方式:

Contact Information:

Yuefeng Building, No.1, North Guotai Road, Zhangjiagang Economic and Technological Development Zone,

Zhangjiagang, Jiangsu Province

江苏省张家港市张家港经济技术开发区国泰北路 1 号悦丰大厦

SPOTLIGHT AUTOMOTIVE LTD. 光束汽车有限公司





招聘电话：13262898923 Recruitment Tel: 13262898923

联系人：董经理

联系地址：江苏省苏州市张家港市张家港经济技术开发区国泰北路1号（悦丰大厦）

河北省保定市朝阳南大街2266号

Address: Yue Feng Building, No.1 North Guo Tai Road, Zhangjiagang Economic and Technological Development Zone, Zhangjiagang City, Suzhou City, Jiang Su Province.

No. 2266, Chaoyang South Street, Baoding City, Hebei Province

四、简历投递方式：

Resume delivery method:

PC端：<https://www.hotjob.cn/wt/SAL/web/index/campus>

微信:关注微信公众账号“光束汽车招聘”，点击“我要一起”-“校园招聘”-投递意向岗位

Wechat: Following the Wechat Official Account "SAL Recruitment", and click "I want to be together" - "Campus Recruitment" - deliver the intended position.



Yuefeng Building, No.1, North Guotai Road, Zhangjiagang Economic and Technological Development Zone,

Zhangjiagang, Jiangsu Province

江苏省张家港市张家港经济技术开发区国泰北路1号悦丰大厦

SPOTLIGHT AUTOMOTIVE LTD. 光束汽车有限公司

**SPOTLIGHT**